
Viktigaste punkterna från mötet var 

 

1. Bra ekonomi. I kassan per dags dato ca 60 000:-, (Gålörullen genererade ca 10 000) övrigt ser 
ekonomin stabil ut. 

2. Klubben är duktig och mycket aktiv. Bästa klubb på söderskidan mm mm 
3. Utökning av tävlingssektionen för att kunna genomföra fler tävlingar och avlasta de som gör 

jobbet idag. Nya är John Wiklund, Helena Zingmark, Anna Jorgrenius, Åsa Markén och Danne 
Stattin  

4. Information vinterläger. Maria informerade att de 44 platserna är fullbokade, finns en reservlista 
man kan sätta upp sig på,  

5. Nya klubbkläder är på gång om de inte i skrivande stunde redan har kommit 
6. Jan-Olof Furhed har lobbat för att Skidförbundet ska påverka Stockholms stad att skapa bättre 

förutsättningar för oss rullskidåkare. 
7. Motioner 

1. Chiptidtagning. Kom fram till att vid ev. egna tävlingar låna och använda och förbundets 
chip, ska finnas 170 st. där att tillgå. 

2. Ersättning för aktiva tränare och annat aktivt arbete i klubben. Gäller t ex att erbjuda 
huvudtränare gratis läger avgifter samt att andra engagerade medlemmar som lägger 
ner ett stort jobb i klubben får en reducerad avgift till ett läger. Denna motion godkändes 
på mötet och det kommer vara upp till styrelsen att ta beslut om hur och till vilka denna 
ersättning ska utfalla.  

3. Köpa in proffstränare oftare. Denna motion godkändes på mötet, har varit redan en del 
sådant under året men man vill fortsätta med detta. 

4. Köpa in laktatmätare. John W tar fram mer info om detta och gör en plan på när och hur 
den ska användas för att få bästa utfall för detta inköp, kanske en kvarstående motion 
till årsmötet i april. 

5. Betala startavgifter oftare. Styrelsen tar denna fråga ett varv till innan beslut fattas på 
om startavgifter ska betalas av klubben samt i sådana fall vilka tävlingar det ska gälla. 

6. Delbudgetar. Denna motion godkändes på mötet innebärande att t ex tränarstaben får 
ett summa pengar direkt, dvs. en egen budget som de förfogar över och inte behöver gå 
till styrelsen för varje utgift. 

7. En bonusmotion som uppkom under mötet var att beslut som styrelsen tar inte alltid når 
ut till alla medlemmar. Styrelsen ska nu försöka kommunicera ut dessa beslut på ett 
tydligare sätt.  

8. Övrigt,  Årsmöte 2016, 2016-04-10 kl. 15-17 Solfagraskolan 

 


